
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
email d.d.: 19 april 2022

Vragensteller:  Bas van Sinten Partij: ABL

Portefeuillehouder:  F.L.M. van der Meijden

Onderwerp: SD/AZ – Agendapunt 8 – Zienswijze begroting MRE

In de begroting van de MRE wordt jaarlijks 565k toegevoegd en onttrokken uit de 
bestemmingsreserve ‘Energietransitie.’ De voeding van dit reserve lijkt voort te komen uit een 
Rijksbijdrage, maar dat is niet geheel inzichtelijk.

Vraag: 
1. Waarom is gekozen voor deze constructie van de jaarlijkse toevoeging en direct 

onttrekking van een bestemmingsreserve? Dit staat zowel voor de jaren 2023, 2024, 
2025 en 2026 zo opgenomen. Dit zou toch ook gewoon bij de baten opgenomen kunnen 
worden?

2. Is deze rijksbijdrage voor de energietransitie over de komende jaren gegarandeerd? Of 
dient dit reserve mogelijk nog op andere manieren gevuld te worden?

Antwoord: 

1. Er is hierbij geen sprake van een keuze. Het Besluit begroting en verantwoording 
provincies en gemeenten (BBV) schrijft voor onttrekkingen uit reserves op deze wijze te 
verantwoorden. De Metropoolregio Eindhoven is als gemeenschappelijke regeling 
verplicht zich aan deze voorschriften te houden.

2. De kosten op het thema Energietransitie worden gedekt door de bijdrage welke van het 
Rijk wordt ontvangen. Voor de jaren 2022 en 2023 zijn toezeggingen ontvangen en 
aldus verwerkt in de betreffende begrotingen. De Metropoolregio Eindhoven gaat er van 
uit, zeker ook gezien het belang van het thema, dat ook in de jaren daarna rijksmiddelen 
beschikbaar komen. Echter garanties worden door het Rijk op voorhand niet gegeven.  
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